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INTERPELACJA 

w sprawie planowanej wycinki drzew na Alejach Racławickich w Lublinie 
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Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o ponowne przeanalizowanie projektu 
planowanej wycinki drzew przy AL Racławickich. Uważam, że nie powinien zakładać 
wykarczowania takiej dużej ilości cennego drzewostanu. Usuwanie drzew znacznie 
podraża inwestycję i degraduje ekologicznie ten obszar miasta. Składam na ręce 
Pana Prezydenta tę interpelację podkreślając mój głęboki żal związany z ww. 
wycinką, do końca chyba jeszcze nie przemyślaną, która nieodwracalnie niszczy 
walory istniejącej historycznie zieleni. Pokażmy, że Lublin myśli przyszłościowo, że 
potrafi chronić to co nasi przodkowie pragnęli dla nas stworzyć, sadząc na Alejach 
Racławickich te piękne drzewa. 

Betonowaniem dzielnic nie dogonimy większych miast. Zachęcam Pana 
Prezydenta do realizacji wyważonych projektów z wykorzystaniem naszego 
potencjału przyrodniczego, prowadzenia polityki przemyślanej, proekologicznej 
i zrównoważonego rozwoju, myślącej o zdrowiu mieszkańców. 

Tą interpelacją pragnę podkreślić, że determinacja społeczna, nie dotyczy 
tylko wycinki drzew na Alejach Racławickich, ale też zwraca uwagę na bardzo ważny 
problem w Lublinie - brak myślenia o żywych ludziach. Dla zieleni i mieszkańców jest 
coraz mniej miejsca. 

Proszę Pana Prezydenta o osobisty nadzór nad tworzeniem ww. projektu 
z uwzględnieniem wrażliwości i szacunku do zdrowego życia, do prawa oddychania 
czystym powietrzem, do ochrony naszego zielonego środowiska, dla którego musi 
być szacunek i miejsce. Szczycąc się partycypacją, musimy się liczyć z opinią 
publiczną. 

Z wyrazami szacunku 


